
Motion  

Inköp Videoutrustning 

Till Dataföreningen Sveriges föreningsstämma 2017 

Bakgrund: 

Det finns förslag om att låta fler än de som är närvarande på ett möte/ 

information/föreläsning att få ta del av vad som sker. 

Som diskuterats, att streama händelsen är alldeles utmärkt. 

Förväntningarna på Dataföreningen är att vi har ett innehåll i våra framföranden som 

ligger i framkant inom sina respektive områden. 

Videotekniken kommer att göra att det finns möjlighet att ta tillvara den expertkunskap 

som finns spridd bland våra medlemmar och kontakter i hela landet. 

Plötsligt framstår DF som en enande, helande, länk i affärsutvecklingen! 

För att få trovärdighet i det vi säger måste vi också kunna sända ut denna information i 

en teknisk nivå som matchar innehållet i föreläsningen. 

Vi ska ha samma nivå på all den information som vi sänder ut under varumärket ”DF”. 

 

 

Vi föreslår 

att inköp av gemensam utrustning bekostas av centrala medel. 

 

Malmö den 9 februari 2017 

 

 

Styrelsen, Dataföreningen/Södra kretsen 

genom Jens Grip, ordförande 

Medlem nr  


